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Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 55/23.02.2023 
 

 

ROMÂNIA 
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

 
Nr. 2.465/31.01.2023 
 
 

Proces-verbal 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad  

din data de 31 ianuarie 2023, ora 11.00 
 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului Judeţean Arad 
a Dispoziţiei nr. 250/25.01.2023 a preşedintelui Consiliului Judeţean privind convocarea în 
şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul 
desfăşurării). Convocarea consilierilor s-a realizat şi prin aplicația WhatsApp – Web.  

Prezenți: Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni, Lupu Silvana – Secretar General al Județului Arad. 

Absenți: Gligor Alin-Sorin – consilieri judeţeni. 
 
Domnul consilier județean Blaga Bogdan-Marius nu participă la vot la punctele nr. 3, nr. 

10 și nr. 21. 
Domnul consilier Borha Gheorghe-Vasile nu participă la vot la punctele nr. 6, nr. 7, nr. 

8, nr. 18 și nr. 21. 
Doamna consilier județean Crișan Corina-Anka nu participă la vot la punctul nr. 21. 
Domnul consilier județean Moț Petru, din motive tehnice, nu participă la vot la aprobarea 

punctelor de pe ordinea de zi. 
Domnul consilier județean Orza Gheorghe, din motive tehnice, nu participă la vot la 

aprobarea punctelor de pe ordinea de zi. 
Domnul consilier județean Ulici Ion, din motive tehnice, nu participă la vot la aprobarea 

ordinii de zi. 
  
 

Dl Cionca Iustin: Bună ziua, stimați colegi! Îmi doresc ca anul 2023 să fie cel puțin la fel 
de bogat în proiecte și realizări pentru Consiliul Județean și pentru județul Arad ca și anul 
2022. Și vreau să încep prin a vă mulțimi încă o dată pentru colaborare și pentru că înțelegeți 
cât de important este să votăm, uneori foarte rapid, proiectele pe care le transmitem spre 
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finanțare. Anul acesta sper să putem inaugura cele două spitale, Spitalul de Oncologie și 
Spitalul de Psihiatrie de la Căpâlnaș, să facem recepția și la Unitatea de Primiri Urgențe de 
la Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad, să facem în sfârșit recepția pe cele două drumuri 
finanțate din fonduri de la Agenția de Vest pe Programul Operațional Regional și anume: 
Arad-Horia-Șiria-Pâncota și Pâncota-Târnova-Buteni. De asemenea mi-aș dori să începem 
cât mai repede execuția centurii Arad-Fântânele-Vladimirescu, apoi să..., după ce votăm 
bugetul, să organizăm licitațiile pentru proiectul strategic finanțat pe Programul Operativ 
Reginal în următorul exercițiu financiar, pe cei 74 km de drumuri din nordul județului, 
respectiv: Șicula-Gurba-Cermei, Cermei-Vasile Goldiș-Beliu, Șepreuș-Cermei și Cermei-
Berechiu-Limită județ Bihor și bineînțeles Mișca-Vânători-Apateu-Berechiu, care vor fi toate 
într-un singur pachet. Apoi, urmează să facem licitație pentru drumurile Mâsca-Măderat-
Arăneag, Lipova-Șiștarovăț-Cuveșdia-Limită județ Timiș, Dieci-Dezna, aici este nevoie să 
semnăm contractele de finanțare pe Anghel Saligny. Urmează să terminăm proiectul tehnic 
anul acesta și să organizăm licitația pentru cel mai important drum, drumul expres Arad-
Oradea, sigur, urmează licitația..., suntem în curs de licitația proiectului tehnic și apoi să 
organizăm anul acesta și licitația pentru construirea noului Complex Matern-Pediatrie, un 
spital care va avea o valoare de aproximativ 100 de milioane de euro, pentru modernizarea 
Bibliotecii, Muzeului, pentru clădirea Spitalului Municipal, unde deja avem semnat contractul 
de finanțare. Tot anul acesta mi-aș dori foarte mult să avansăm cu proiectul modernizării 
taberei de la Căsoaia, care are perspective să devină în următorii ani cea mai modernă din 
România. Și nu aș vrea să omit nici investițiile pe care continuăm să le facem la stațiunea de 
interes local Ghioroc, unde vom inaugura în primăvară un foarte frumos centru de informare 
turistică, chiar pe malul lacului. Și pentru că anul acesta, după ce am reușit performanța să 
facem stațiune de interes local la Ghioroc, încă două orașe au devenit stațiuni de interes 
local, Pecica și Ineu, îmi doresc foarte mult ca aceste localități să beneficieze de fondurile 
care sunt alocate pe Regiunea de Vest, special pentru stațiuni de interes local. 
 Revenind la ședința de astăzi, avem în dezbatere o ordine de zi care are 24 de proiecte 
plus Diverse și o să vă rog să introducem suplimentar pe ordinea de zi încă 2 proiecte, cel cu 
privire la aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare a reorganizării Spitalului 
Clinic Județean de Urgență Arad și pentru modificarea unei hotărâri de Consiliu, pe care noi 
am dat-o deja în 24.09.2021 privind aprobarea Cererii de finanțare prin Programul Național 
de Investiții, este vorba despre modernizarea drumului Limită Județ Timiș-Lipova.  
 La cererea grupului USR, vom retrage proiectul bugetului de venituri și cheltuieli al 
Consiliului Județean Arad pentru a organiza o dezbatere pe marginea sa. Legea finanțelor 
publice, pe care am respectat-o în fiecare an, prevedea o procedură care eu cred că era 
acoperitoare, dar pentru a evita orice discuții că am fi lipsiți de transparență, am acceptat 
această propunere, pierdem câteva zile, dar până la urmă cred că dăm posibilitatea tuturor 
să vină să facă propuneri sau să studieze mai aprofundat proiectul pe care noi îl propunem 
anul acesta. Menționez că bugetul Consiliului Județean este de 607 milioane de lei, peste o 
treime, adică peste 200 de milioane lei are ca sursă fondurile europene. Și pentru că anul 
trecut am zis că am avut un record pentru că am reușit să punem 60% din bugetul Consiliului 
Județean pentru investiții, îmi doresc ca anul acesta să depășim acest record de 60% și spun 
asta pentru că, după cum știți, încă nu s-au semnat toate contractele de finanțare, dar suntem 
optimiști și știm că vom mai beneficia și de alte proiecte în anul acesta, care acum nu le-am 
putut cuprinde în buget pentru că nu avem certitudinea semnării contractelor. Eu zic că asta 
demonstrează cât suntem de angajați pe direcția construirii unor obiective importante pentru 
Arad, pentru arădeni și vreau să vă mulțumesc public tuturor celor care sunteți implicați în 
aceste proiecte. Știu că nu sunt ușoare, dar realizăm o dezvoltare fără precedent în domeniul 
infrastructurii județene, în domeniul medical, dar și în serviciile culturale sau turistice ale 
județului Arad.   
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 În cadrul ordinii de astăzi reglementăm Serviciul de transport public județean, modificăm 
și Regulamentul Serviciului public de alimentare cu apă și de canalizare pentru a oferi servicii 
cât mai bune pentru cetățeni. Un alt proiect important îl reprezintă investiția de la Aeroport, 
„Refacerea căii de rulare Alfa”, care va fi finanțat din fonduri europene cu cofinanțare de la 
Consiliul Județean, cu scopul de a creea condiții cât mai performante pentru Aeroportul 
arădean. Avem în dezbatere două documentații, pentru drumul județean Tauț-Luguzău, 
respectiv pentru punerea în valoare a obiectivului turistic și istoric de la Zimbru, Cuptorul de 
topit fier. Vă amintiți ședința trecută, tot la cererea grupului USR am retras acest proiect de 
pe ordinea de zi, revenim cu acest proiect după amânare și sunt convins că vom avea 
unanimitate pentru că, eu cred că este un obiectiv important pentru zona respectivă și nu 
trebuie să îl mai tergiversăm. 
 Mai multe puncte de pe ordinea de zi vizează terenuri, spații și contracte de închiriere. 
Concesionăm trei parcele către Aeroport, cu asta vrem să reglementăm cadastral aceste 
suprafețe. Dăm în folosință un spațiu către Agenția de Dezvoltare Regională Vest pentru a-și 
desfășura activitatea în județul nostru, având în vedere faptul că urmează un exercițiu 
financiar de 1,2 miliarde euro și cred că personalul care deservește Aradul trebuie să fie mai 
numeros și să aibă condiții cât mai bune pentru a-și desfășura activitatea pentru că sunt 
partenerii noștri și depindem unii de alții pentru implementarea acestor proiecte. Scoatem la 
licitație un spațiu comercial pe Bd. Revoluției nr. 81. Trecem din domeniul public al comunei 
Ghioroc în cel al Consiliului Județean a unor imobile. Majorăm patrimoniul public al Județului 
Arad cu investițiile drumurilor județene Sânmartin-Caporal Alexa-Olari, stațiile de autobuz de 
la Fântânele, respectiv majorăm valoarea de inventar a drumurilor Tauț-Luguzău, respectiv 
Zerind-Vărșand, tronsoanele pe care dorim să le modernizăm. Actualizăm situația unor 
suprafețe de teren aferente serviciilor publice de alimentare cu apă. Tot aici se încadrează și 
aprobarea taxelor județene pentru activitatea de amenajare a teritoriului, urbanism și 
autorizarea lucrărilor de construcții pentru anul 2023. 

În final, o să vă supun atenției utilizarea excedentului bugetar pentru finanțarea 
cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în acest an, modificarea Anexei privind contribuția 
Consiliului Județean în investițiile din orașele și comunele județului, modificările fiind solicitate 
de către comunele Bocsig și Sintea Mare și Raportul privind activitatea Comisiei pentru 
protecția copilului pe anul precedent. Și nu în ultimul rând, ar fi modificarea hotărârii de 
consiliul județean privind drumul „Limită județ Timiș-Lipova”, astfel încât să putem îndeplini 
condițiile cerute de către Minister pentru a semna contractul de finanțare a acestuia prin 
Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”. 

Deci, doamna secretar general spune să mai repet o dată că retrag..., sau propun 
retragerea de pe ordinea de zi a punctului 23, că nu s-a înțeles clar, pentru a face dezbatere 
publică și vom avea două amendamente la punctul 21 și 22 și sigur că, așa cum facem de 
obicei, proiectele de hotărâre introduse suplimentar pe ordinea de zi, le introducem înaintea 
punctului Diverse, astfel încât să rămână Diverse ultimul punct pe ordinea de zi. Dacă sunt 
intervenții pe ordinea de zi? 

Dl Luca Samuel: Da. Luca. Pe punctele 10 și 11, vă rog. Aș avea niște întrebări înainte 
de votul ordinii de zi.   

Dl Cionca Iustin: Da. Vă rog! 
Dl Luca Samuel: La numărul 10, eventual dacă domnul director Ciubotarul mi-ar putea 

răspunde. Nu este corectă..., nu este conform legii, structura rutieră. Stratul de formă este 
format din piatră spartă și cred că dumnealui știe că nu poate fi format din piatră spartă, cei 
10 cm. 

Dl Ciubotaru Răzvan: Da. O să corectăm la..., 
Dl Luca Samuel: Deci..., nu ar trebui scos de pe ordinea de zi și modificat? 
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Dl Ciubotaru Răzvan: Eu aș propune să corectăm și să nu îl mai scotem de pe ordinea 
de zi. 

Dl Luca Samuel: Da, dar are alte prețuri, balastru, față de piatră spartă. Știți că STAS 
6.400 nu ne lasă să punem pe..., (neinteligibil).  

Dl Ciubotaru Răzvan: Da, da, da. Este probabil o greșeală de redactare și..., 
Dl Luca Samuel: M-am uitat și în cantități, s-a luat și ca și estimare financiară tot pe 

zona de piatră spartă. Ar trebui corectat. 
Dl Ciubotaru Răzvan: Da. O să crectăm. 
Dl Luca Samuel: Ok. Deci propun scoaterea acestui punct și corectarea acestui punct 

de pe ordinea de zi. Și la proiectul numărul 11, cu Cuptorul de la Zimbru, aș avea o întrebare. 
Dacă este doamna arhitect?  

Dna Tămășan Maria: Da. Bună ziua!  
Dl Luca Samuel: Da. Numai puțin..., dacă puteți deschide financiar semnat, la pagina 

24. 
Dna Tămășan Maria: O secundă. 
Dl Luca Samuel: Vă rog frumos! Doar o intrebare. 
Dna Tămășan Maria: Da. 
Dl Luca Samuel: Apreciem forma proiectului, doar că avem o întrebare. 
Dna Tămășan Maria: Pagina..., 
Dl Luca Samuel: 24. La capitolul coș reinterpretat. 
Dna Tămășan Maria: F3? 
Dl Luca Samuel: Da. În F3. 
Dna Tămășan Maria: Așa..., imediat.  
Dl Cionca Iustin: Ziceți punctul 11..., 
Dna Tămășan Maria: Am ajuns. Spuneți! 
Dl Luca Samuel: Ok. Aveți acolo la material 61 de mii de lei pe tonă, corect? 
Dna Tămășan Maria: Punctul 11? 
Dl Luca Samuel: Deci. La 1.1, confecționare și montare elemente tronconice: tăiere 

plăci. La pagina 24. 
Dna Tămășan Maria: Așa. Da, da, da. 
Dl Luca Samuel: Ați găsit? 
Dna Tămășan Maria: Da, am găsit.  
Dl Luca Samuel: La material aveți prețul de 61 de mii de lei pe tonă. 
Dna Tămășan Maria: Da. 
Dl Luca Samuel: Și dumneavoastră mi-ați trimis în ofertă că aveți ofertă cu 1.620 de 

euro pe tonă, care vine 1.100 lei și dumneavoastră l-ați trecut aici de 61 de mii. De la 8 mii 
de lei la 61 de mii pe tonă este mare diferență. 

Dna Tămășan Maria: Numai puțin. Aici materialul este pentru toată cantitatea și am pus 
într-adevăr și o marjă în plus pentru că, așa cum v-am spus..., 

Dl Luca Samuel: Cum adică pentru toată cantitatea? 
Dna Tămășan Maria: Păi sunt 4,52 de tone. 
Dl Luca Samuel: Nu. Este preț unitar acolo. Este coloană de preț unitar. Ultima coloană 

este pentru toată cantitatea 278 de mii. Asta zic..., diferența..., nu înțeleg diferența de la 8 mii 
de lei cum aveți ofertă..., am cerut și eu ofertă și tot pe la zona de 8 mii de lei pe tonă și aici 
e 61 de mii de lei pe tonă, adică de aproape 8 ori mai mult. 

Dna Tămășan Maria: Verific imediat. Să văd cum s-a ajuns..., 
Dl Luca Samuel: Vorbim de diferența..., 
Dna Tămășan Maria: Am înțeles. Am înțeles problema. 
Dl Luca Samuel:..., de 50 de mii de euro aproape, adică 30% din totalul investiției. Poate 

ați greșit, nu știu, că este greșeală destul de mare. 



5 

 

Dna Tămășan Maria: Asta vreau să verific acuma. 
Dl Luca Samuel: Nu cred că..., dar este foarte mare. Știți, de la 8 mii la 61 de mii... și 

vine 62 lei pe kg..., vine foarte..., la preț de metal prețios. 
Dna Tămășan Maria: Numai puțin, dacă se poate. Va trebui să discut cu colegul de la 

devize. Pot să îl telefonez și să revin.  
Dl Luca Samuel: Dar ați observat, adică ați văzut care.., 
Dna Tămășan Maria: Da. Știu, știu. Dar nu știu să vă spun acuma. Știu că am discutat 

pe aceste prețuri și cu dânsul și..., 
Dl Luca Samuel: Că dumneavoastră mi-ați trimis oferta de 8 mii de lei aproximativ, în 

euro într-adevăr, dar dumneavoastră mi-ați trimis oferta primită de la ei de 8 mii de lei și s-a 
ajuns la 62 de mii de la 8 mii. 

Dna Tămășan Maria: Da. O să revin cu un răspuns. 
Dl Luca Samuel: Bine, am înțeles. Atunci, domnule președinte, propun scoaterea de pe 

ordinea de zi și actualizarea devizului general, că această modificare va presupune 
actualizarea devizului general și implicit a investiției. În rest totul e ok.  

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc! Dacă sunt alte intervenții? 
Dl Anghel Răzvan: Da. Răzvan Anghel. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Anghel Răzvan: Așa..., mi se pare că încercați puțin să ne demonizați și să ne faceți 

ONG-iști. Noi am trimis o interpelare, pe care a primit-o fiecare consilier județean și doar 
despre interpelarea aceea era vorba. Nu am cerut retragerea de pe ordinea de zi, asta a 
rezultat în urma discuțiilor. 

Dl Cionca Iustin: Dar cine a zis de ONG, că nu am înțeles? 
Dl Anghel Răzvan: Nu! Încercați să ne faceți să părem ONG-iști, în sensul că nu am 

cerut dezbatere, dezbaterea este pe lege, în timpul votului, la ședința în care se votează 
bugetul. Nu trebuie neaparat organizată o dezbatere separată. Prin asta încercați..., 

Dl Cionca Iustin: Domnul președinte! 
Dl Anghel Răzvan: Da. 
Dl Cionca Iustin: Acuma mă faceți să dau din casă. V-am sunat ieri și v-am întrebat: 

vreți să amânăm după ordinea de zi sau îl votați? Nu m-ați mai sunat înapoi și am văzut în 
comisii că v-ați abținut și atunci, eu am dedus că dumneavoastră doriți procedura aceasta de 
dezbatere. Dacă dumneavoastră spuneți astăzi că votați bugetul, eu nu îl retrag. 

Dl Anghel Răzvan: Nu votăm bugetul! Noi nu am cerut dezbatere, noi am trimis o 
interpelare, pe care a primit-o fiecare consilier județean. Deci nu ați dedus bine. 

Dl Cionca Iustin: Îmi pare rău, a fost o lipsă de comunicare între noi. Noi am dat drumul 
la dezbaterea aceasta la solicitarea dumneavoastră, nu v-am făcut ONG-iști, am zis că nu 
vrem să existe..., 

Dl Anghel Răzvan: Nu, nu ne-ați făcut direct! Încercați să părem noi ONG-iști, dar nu 
suntem ONG-iști! Noi, practic, corectăm erorile aparatului administrativ. Nu s-a respectat 
procedura! Am avut ședință..., 

Dl Cionca Iustin: Am dat drumul la procedură..., am spus că datorită intervenției 
dumneavoastră..., nu am spus, nu v-am acuzat cu nimic. Până la urmă, fiecare consilier are 
dreptul să ceară ce crede el că nu este în regulă și noi trebuie să decidem, cu o majoritate, 
dacă suntem de acord sau nu. Nu știu de unde ați dedus că vă facem ONG-iști, că..., eu dacă 
dau drumul..., încă o dată, domnul Anghel! Dacă dăm drumul la dezbatere, e clar că trebuie 
să îl retrag de pe ordinea de zi. Ce rost are o dezbatere fără să îl retrag! 

Dl Anghel Răzvan: Știu, dar părerea noastră a venit în scris. Este trecută în interpelare, 
unde, noi considerăm că nu s-a respectat procedura. Am avut ședință în 9 ianuarie, în care 
nu ne-ați spus că este pus la transparență proiectul care era pus din 3 ianuarie la 
transparență, afișat la intrare.       
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Dl Cionca Iustin: Încă o dată. Lansând această dezbatere publică, rezolvăm problema. 
Acuma dumneavoastră vreți să dezbatem? 

Dl Anghel Răzvan: Nu, nu, nu. Este ok. Am vrut doar să spunem că USR corectează 
erorile aparatului administrativ, nu retrage proiecte de pe ordinea de zi. 

Dl Cionca Iustin: Bun, aceasta este părerea dumneavoastră că e o eroare. Uitați, eu vă 
dau dreptate la punctul 10 este o eroare și probabil că și la 11, din moment ce doamna 
proiectant cere timp să..., da, este o eroare, nu a aparatului administrativ, ci a celui care a 
făcut documentația. Aici, v-am spus, pe legea finanțelor publice, noi am respectat legea, așa 
am făcut în fiecare an. Dar ca să evităm orice discuție în contradictoriu, pentru că îmi doresc 
ca toate formațiunile politice prezente în Consiliul Județean să poată vota acest buget, fără 
să aibă emoții că s-a încălcat legea, facem așa cum ați zis dumneavoastră. În regulă? 

Dl Anghel Răzvan: Da. Este ok. Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Bun. Dacă mai sunt alte intervenții pe ordinea de zi? 
Dl Moț Petru: Da. Vreau să notați faptul că la punctul 14 și, mă rog, acuma 23 dacă 

rămâne sau nu vedem, eu nu votez și nu dezbat. La 14 și 23. 
Dl Cionca Iustin: 23 am zis că l-am retras, de două ori până acuma.  
Dl Moț Petru: Bun. Dacă l-ați retras, atunci este în regulă. 
Dl Cionca Iustin: Vă mai spun o dată, îl retrag, deci nu este cazul. 
Dl Moț Petru: Bine. Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: În regulă? Am notat, domnul Moț, la abținerea dumneavoastră. Alte 

intervenții? 
Dna Crișan Corina-Anka: Bună ziua! Corina Crișan sunt. 
Dl Cionca Iustin: Bună ziua! 
Dna Crișan Corina-Anka: La punctul 22 nu pot să particip la vot.  
Dl Cionca Iustin: Ok.  
Dl Borha Gheorghe-Vasile: Și Borha sunt. Dacă tot suntem la neparticipări, 6, 7, 8 și 19 

nu particip, nu dezbat.  
Dl Cionca Iustin: Altcineva?    
Dl Blaga Bogdan-Marius: Blaga. La punctul 3, 11 și 22 dacă au rămas punctele acestea 

pe ordinea de zi. 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? 
Dna Tămășan Maria: Dacă se poate, Maria Tămășan sunt. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dna Tămășan Maria: Am discutat și a fost luat în considerare..., deci dacă vă uitați în 

planșe, acolo este planșa de detaliu de execuție al conului.  
Dl Luca Samuel: Da. 
Dna Tămășan Maria: A fost făcută desfășurata conului și pusă pe plăcile care știam că 

se livrează la diverși producători și atunci, de acolo rezultă foarte multe pierderi, pe care a 
trebuit să le luăm în considerare pentru că materialul respectiv, adică nu ni-l produce nimeni 
pe desfășurata aceea..., (neinteligibil). 

Dl Luca Samuel: Am înțeles. (Neinteligibil)..., vorbesc de 62 de lei față de 8 lei. Sunt 
pierderi la debitare, dar debitarea ți-o face furnizorul și ți-o trimite deja debitată. Asta aveți și 
în oferta pe care mi-ați trimis-o. Deci prețul este foarte umflat. 

Dna Tămășan Maria: Atenție! Oferta pe care v-am trimis-o este pe material. 
Dl Luca Samuel: Nu. Ați scris acolo când ați cerut..., 
Dna Tămășan Maria: Este pe material.  
Dl Luca Samuel: Bun. Și..., (neinteligibil). 
Dna Tămășan Maria: Eu am cerut..., 
Dl Luca Samuel: Prețul din deviz este pe material, nu pe manoperă. Nu am luat 

manopera în..., 
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Dna Tămășan Maria: Da, pe materialul nedecupat. În momentul în care se decupează..., 
de aceea am și pus planșa respectivă, ca să se înțeleagă cum am ajuns la cantitatea din 
deviz. Noi trebuie să luăm în considerare că se poate achiziționa întreg materialul și cu 
pierderile respective. 

Dl Luca Samuel: De la 8 lei pe kg la 62 de lei pe kg nu există așa ceva. Am vorbit și eu 
cu furnizor de la Bacău, mi-a dat mai mult ca dumneavoastră, 2 euro 50 pe kg. Aici vorbim 
de 12 euro pe kg. Nu există așa ceva. 

Dna Tămășan Maria: Ok. Dânsul livrează și cu execuție, să înțeleg? 
Dl Luca Samuel: Da, da, da. Vi-l livrează debitat. Dar dumneavoastră ați cerut..., 

(neinteligibil).  
Dna Tămășan Maria: Da, eu am cerut tot și doamna..., 
Dl Luca Samuel: Ați cerut șlefuire, sudare și v-a trimis prețul pe tot.   
Dna Tămășan Maria: Da. Dacă v-ați uitat și la răspunsul dânsei pentru că i-am spus, 

dânsa îmi dă doar materialul, atât. 
Dl Luca Samuel: Doamnă, eu v-am zis. Comparație am făcut, material cu material. 

Dumneavoastră, mai mult decât atât, ați cerut și șlefuire în preț și v-a dat prețul acesta. Eu 
am comparat prețul dat de furnizor cu tot cu șlefuire și sudare, că și l-ați cerut, cu prețul la 
material aici.  

Dna Tămășan Maria: Eu i-am spus doamnei de ce am nevoie, ea mi-a livrat materialul. 
Citez: „Mulțumim pentru cerere. Avem posibilitatea de livrare pentru tablă corten” și imi dă 
dimensiunile. 

Dl Luca Samuel: Livrarea se face în același preț. 
Dna Tămășan Maria: (Neinteligibil)..., este cu totul altceva. Se trimite materialul brut la 

un atelier, unde au rolul destul de mare cât să îl transforme din plan în cilindru, plus toate 
celelalte șlefuire, șanfrenare, debitare. 

Dl Luca Samuel: Doamnă, prețul este foarte umflat! De la 8 lei..., vă repet, 8 lei la 62 de 
lei. Dacă dumneavoastră vă asumați acest lucru, vă spun..., dumneavoastră o să răspundeți 
conform legii, conform H.G. 907/2016, pentru tot ceea ce scrieți în cadrul proiectului. Mie mi 
se pare foarte umflat, am vorbit cu furnizori, nu este în regulă, de la 8 lei la 62 de lei. Cum 
considerați dumneavoastră. Eu o să cer..., am cerut deja scoaterea acestui proiect de pe 
ordinea de zi, în forma aceasta, cu devizul așa. 

Dna Tămășan Maria: Bun. Să știți că eu când am cerut oferta, am cerut de la mai mulți. 
Cei care au lucrat în domeniu au spus că este oricum la limită pentru că materialul este scump 
și ați văzut și aici valabilitatea ofertei a fost de trei zile, asta fără execuție..., debitarea pe 
forma aceea care este atipică. 

Dl Luca Samuel: Am vorbit cu un furnizor de la Bacău, la 2 euro 50 vi-l debitează și vi-l 
transportă. Într-adevăr, să zicem că sudura și formarea conului ar mai costa 1 euro, 2 euro la 
kg, dar vorbim de 12 euro față de 4 euro, să zicem. Deci foarte mult! Vă dau și numărul 
furnizorului să vedeți, dar dumneavoastră știți deja asta că ați primit o ofertă. Nu putem ajunge 
de la 2 euro..., nici 2 euro, la 12 euro. 

Dna Tămășan Maria: În același timp, eu trebuie să prevăd o sumă care sigur se va putea 
executa și aici am prins inclusiv execuția. 

Dl Luca Samuel: Da, dar nu prevedeți o sumă de 8 ori mai mare. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Mă iertați că întrerup acest dialog interesant. Doamna Tămășan! 
Dna Tămășan Maria: Da. 
Dl Cionca Iustin: Întrebarea noastră este: dumneavoastră sunteți dispusă să refaceți 

documentația, să schimbați indicatorii sau vă mențineți punctul de vedere? 
Dna Tămășan Maria: Ne menținem punctul de vedere. 
Dl Cionca Iustin: Dacă vă mențineți punctul de vedere, am o rugăminte la colegul nostru, 

care în fiecare ședință face aceeași poveste. Discutați-o domnilor înainte de ședința de plen! 
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Aveți ocazia, v-am pus în contact! Aveți obligația în comisia de specialitate să ridicați 
problemele acestea! Nu ne mai țineți pe toți aici pe niște discuții tehnice, care până la urmă 
nu țin de oportunitatea noastră pe care o avem sau de poziția pe care o avem ca și consilier 
județean. Nu suntem specialiști și până la urmă, de aceea am angajat niște specialiști, să 
vină să ne spună care sunt indicatorii pe care îi propune. Din punctul meu de vedere apreciez 
faptul că încercați să reduceți costurile, dar nu putem interveni..., vă zic a zecea oară asta, 
nu putem interveni în dreptul de creanță a unei firme care a câștigat o licitație și care are 
obligația să ne prezinte un D.A.L.I. Eu țin punctul acesta pe ordinea de zi, îl votăm și o să vă 
rog, domnul consilier județean, să trimiteți firma aceea, care o știți dumneavoastră, așa de 
ieftină, la licitație și vom rezolva problema atunci pentru că noi vom merge pe prețul cel mai 
mic. Faptul că doamna Tămășan pune un preț mai mare decât ziceți dumneavoastră și s-ar 
putea să aveți dreptate, nu înseamnă că trebuie să licităm cu prețul acesta. Dar dacă nu 
punem bani destui și nu se va prezenta, cum s-au mai întâmplat cazuri, pierdem luni de zile 
să reorganizăm licitația pentru că nu am avut bani suficienți. Deci repet, noi dacă alocăm bani 
mai mulți și nu îi cheltuim nu se întâmplă nimic, se întorc în excedent și îi repartizăm printr-o 
altă hotărâre de consiliu pentru alt obiectiv. Dacă punem bani insuficienți și nu vine nicio firmă 
la licitație, atunci pierdem câteva luni de zile și este păcat pentru că, practic, Consiliul 
Județean în această configurație a avut grijă ca întotdeuna să cheltuim banii cât mai repede 
și să realizăm obiectivele într-un termen cât mai scurt. Sunt de acord cu retragerea punctului 
de pe ordinea de zi cu punctul 10 și asta presupune să modificăm și punctul 17 articolul 3, 
pentru că noi acolo avem mai multe obiective la majorarea partimoniului public și va trebui în 
anexă, dacă retragem punctul 10 să corectăm, să eliminăm articolul 3..., din anexa 3 poziția..., 
dar o să discutăm la punctul 17. Dacă sunt alte intervenții pe ordinea de zi? 

Dl Luca Samuel: Domnule președinte! Vorbim de..., nu vorbim de majorări de 20-30%, 
vorbim de majorări de 8 ori mai mult! Deci aducem acest plen al Consiliului Județean în 
mijlocul ridicolului cu aceste aprecieri și cu această abordare. 

Dl Cionca Iustin: Deci încă o dată! 
Dl Luca Samuel: Cum considerați dumneavoastră. 
Dl Cionca Iustin: Eu v-am explicat că aici avem un contract. Doamna Tămășan nu poate 

fi obligată să modifice acest cuantum. Dacă ar fi vrut, îl mai retrăgeam o dată și lăsam să vină 
cu altă ofertă. Din moment ce susține acest D.A.L.I., nu văd ce instrument avem noi, Consiliul 
Județean, să respingem D.A.L.I.-ul, mai ales că v-am spus, după asta vine proiectare tehnică, 
licitație de execuție, doar nu este primul proiect la care nu consumăm toți banii care îi prevede 
un specialist. Retragerea de pe ordinea de zi înseamnă iar câteva zile, doamna o să vină cu 
același proiect, că nu puteți, nu aveți nicio pârghie să o obligați să schimbe prețurile. 

Dl Luca Samuel: Aici intervine piața domnule președinte și intervine rațiunea. 
Dl Cionca Iustin: Păi lăsați piața..., eu asta vă spun acum..., lăsați piața să intervină când 

va fi momentul de licitație. Noi acum votăm niște indicatori propuși de..., 
Dl Luca Samuel: Da. Și o să facem alocări bugetare mai târziu și o să blocăm bani acolo 

pentru că doamna vrea să..., 
Dl Cionca Iustin: Aveți dreptate! Așa este! Blocăm banii dacă îi punem! Ați pus vreun 

ban? 
Dl Luca Samuel: Încă nu, dar trebuie să..., 
Dl Cionca Iustin: Păi da nici nu..., dumneavoastră nici nu știți pe ce fonduri o să..., noi 

încercăm să găsim finanțări deocamdată. Noi discutăm azi de niște indicatori, de un D.A.L.I., 
fără care eu nu pot să particip la nicio competiție pe proiecte. 

Dl Luca Samuel: Da, dar trebuie să acționăm preventiv. Nu știm ce finanțare va fi, poate 
vom aloca din buget. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Luca! V-am dat termen o lună de zile să rezvolvați problema 
aceasta, am sperat că ați închis subiectul! Ați avut un dialog, nu? 
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Dl Luca Samuel: Da, am avut și am vorbit și ieri cu doamna. La comisie într-adevăr eram 
pe șantier și nu am putut participa. 

Dl Cionca Iustin: Și acum o duceți în plen încă o dată, după o lună de zile! 
Dl Luca Samuel: Păi o ducem pentru că trebuie să o reglăm!     
Dl Cionca Iustin: Noi v-am mandatat pe dumneavoastră în numele Consiliului Județean 

să ne reprezentați, să aveți o discuție cu doamna Tămășan. Nu ați ajuns la o soluție, astăzi 
trebuie să o tranșăm. Încă o dată, fiecare zi pe care o pierdem ne reducem șansele să 
obținem o finanțare. Eu nu vă contrazic, poate aveți dreptate! Dar până la urmă, spuneți-ne 
și nouă ce să facem? Suntem în plen, trebuie să luăm o decizie! Dacă nu ați putut să o lămuriți 
o lună de zile, credeți că dacă mai amân o săptămână o rezolvați? 

Dl Luca Samuel: Bun. Și colegii noștri responsabili de acest proiect, din cadrul 
Consiliului Județean, nu verifică prețurile, până la urmă?  

Dl Cionca Iustin: Ba da. Și v-am explicat punctul lor de vedere. Vreți să îl auziți de la 
sursă? 

Dl Luca Samuel: Am înțeles! 
Dl Cionca Iustin: Doamna director! Vă rog frumos să spuneți punctul de vedere al 

executivului! 
Dna Pușcaș Dorina: Bună ziua, domnul Luca! Inclusiv ieri și aseară v-am trimis încă o 

dată documentația, așa cum mi-ați cerut-o. V-am rugat frumos dacă aveți observații, mi-ați 
spus ieri că ați discutat cu doamna Tămășan și, în principiu, v-ați clarificat. Doamna Tămășan 
a fost pe la Consiliul Județean, mi-a spus că s-a clarificat, astăzi avem din nou o surpriză. 
Punctul nostru de vedere, dacă e să îl spun din partea Serviciului Tehnic și al Direcției Tehnice 
este că noi propunem menținerea acestui buget pentru că, așa cum v-a explicat și doamna 
Tămășan, este vorba de niște pierderi acolo, care nu le plătește nimeni. Și nu este una..., una 
este să ai preț de producător și alta este să ai preț de produs finit. Este o diferență. 

Dl Luca Samuel: Da. Am ajuns în mijlocul ridicolului. Vă mulțumesc! 
Dna Pușcaș Dorina: Și eu. La revedere! 
Dl Cionca Iustin: Mă bucur că recunoașteți! Vă propun să continuăm discuția pe ordinea 

de zi. Dacă mai sunt intervenții? Bun. În regulă! Colegii de la Serviciul Drumuri spuneau să 
menținem și punctul 10, eu zic să îl scoatem. Dar încă o dată, domnul Luca! Rugămintea mea 
este, luați legătura cu domnul director Ciubotaru și clarificați lucrurile acestea înainte de plen. 
Dacă se poate! 

Dl Luca Samuel: De obicei am luat. Ieri am fost..., v-am zis, nu am participat la comisie, 
foarte ocupat, foarte prins, abia aseară când le-am studiat mi-am dat seama. 

Dl Cionca Iustin: Bun. Pe punctul 10, rugămintea mea este să luați legătura cu domnul 
Ciubotaru sau dacă vreți vă sună dânsul, clarificați cu prevederile legale, să vedem dacă aveți 
dreptate sau nu pentru că și eu îmi doresc să fie totul în regulă și să nu avem surprize după 
aceea. Bun. Dacă nu mai sunt intervenții pe ordinea de zi, o să o rog pe doamna secretar 
general să treacă la votarea ei. Repet, retragem punctul 10 și punctul 23 și o să modificăm la 
punctul 17 anexa 3.   

Dna Lupu Silvana: Pentru ordinea de zi. Domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel!  
Dl Anghel Răzvan-Paul: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga!  
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha!  
Dl Borha Gheorghe-Vasile: Am o rectificare. La punctul 22 nu particip și restul „pentru”. 

Notați și 22 printre celelalte. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Acuma este ordinea de zi. Am înțeles. Domnul Bozga!  
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Dl Bozga Doru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! Domnul Budău!  
Dl Budău Ruben: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc!  
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar!  
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan!  
Dna Crișan Corina-Anka: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan!  
Dl Crișan Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnișoara Dinga!  
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca!  
Dl Luca Samuel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci!  
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! 
Dl Moț Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi!  
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Doamna Onescu! 
Dna Onescu Irina: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana! 
Dna Pop Ioana-Alina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan!  
Dl Remețan Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan!  
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca!  
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș!  
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon!  
Dl Tripon Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici! Doamna Waldvogel!  
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Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
Dl Bőlőni Győrgy: Bőlőni „pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc, domnul Bőlőni! 
 

 
ORDINE DE ZI 

a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 
din data de 31.01.2023, ora 11.00 

 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței 

ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 9 ianuarie 2023 – inițiativa președintelui. 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul de specialitate 

al Consiliului Județean Arad – inițiativa președintelui. 
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru Complexul Muzeal Arad 

– inițiativa președintelui. 
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de atribuire a contractelor  de 

delegare a gestiunii Serviciului public de transport județean de persoane prin curse regulate, 
în aria de competență teritorială a județului Arad – inițiativa președintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 
Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară de Transport Public Arad – inițiativa președintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 
Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – inițiativa președintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 
Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a Acționarilor la 
S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 17/20 februarie 2023 – inițiativa președintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind avizarea modificării Regulamentului Serviciului public de 
alimentare cu apă și canalizare din aria de competență a unităților administrativ-teritoriale 
membre ale Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – inițiativa 
președintelui. 

9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
445/29.11.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de fezabilitate 
(S.F.), pentru obiectivul de investiții „Refacere cale de rulare Alfa (TWY A)” la Aeroportul Arad 
și participarea Județului Arad la cofinanțarea investiției – inițiativa președintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții 
„Punerea în valoare a obiectivului Cuptor Zimbru, comuna Gurahonț” – inițiativa președintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind concesionarea prin atribuire directă a suprafeței de 
231.409 mp teren către S.C. Aeroportul Arad S.A. – inițiativa președintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spațiu în suprafață de 73,50 mp 
din imobilul înscris în C.F. nr. 301566 Arad, aflat în domeniul public al județului Arad – inițiativa 
președintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită către Agenția pentru Dezvoltare 
Regională a Regiunii Vest a unui spațiu în suprafață de 91,50 mp din imobilul înscris în C.F. 
nr. 301566 Arad, aflat în domeniul public al județului Arad – inițiativa președintelui. 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei Contractului de închiriere nr. 
2.266/6.878/2017 încheiat între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. 
Cafe+Co Timișoara S.R.L. – inițiativa președintelui.  
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15.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei Ghioroc de 
trecere din domeniul public al comunei Ghioroc în domeniul public al județului Arad a unor 
imobile – inițiativa președintelui. 

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al Județului Arad 
aferent drumurilor județene – inițiativa președintelui. 

17.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului de uz și a dreptului de servitute de 
trecere pentru utilități asupra unor terenuri proprietate publică a județului Arad – inițiativa 
președintelui. 

18.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Județean Arad nr. 302/20.12.2013 privind actualizarea situației suprafețelor de teren din 
domeniul public și privat al Județului Arad, aferente serviciilor publice de alimentare cu apă 
și canalizare și abrogarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 44/25.02.2005 – inițiativa 
președintelui. 

19.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 
Arad nr. 350/28.09.2022 privind aprobarea taxelor județene pentru activitatea de amenajare 
a teritoriului, urbanism și autorizarea lucrărilor de construcții pentru anul 2023 – inițiativa 
președintelui. 

20.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 
Arad nr. 16/09.01.2023 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului 
județean pe anul 2023 precum și a sumelor estimate pentru anii 2024-2026 – inițiativa 
președintelui. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor 
precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2023 – inițiativa 
președintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare 
a reorganizării Spitalulul Clinic Județean de Urgență Arad – inițiativa președintelui.  

23.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 
Arad nr. 280/24.09.2021 privind aprobarea Cererii de finanțare prin Programul Național de 
Investiții „Anghel Saligny” și a devizului general estimativ pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare DJ 572, km 102+500-128+519, Limită Județ Timiș-Lipova” – inițiativa 
președintelui. 

24.Raportul nr. 3/10.01.2023 privind activitatea Comisiei pentru protecția copilului Arad 
pe anul 2022. 

25.Diverse. 
 
Ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 31.01.2023   

s-a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan 
și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni – consilieri judeţeni). Împotrivă -. 
Abțineri -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 19/2023 
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privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
31.01.2023. 
 
 

Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței ordinare 

a Consiliului Județean Arad din data de 9 ianuarie 2023 – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al 

ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 9 ianuarie 2023. Dacă sunt 
intervenții?  

 
 

Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul de specialitate 

al Consiliului Județean Arad – inițiativa președintelui. 
 

Dl Cionca Iustin: Punctul 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții 
pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru Complexul Muzeal      

Arad – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții 

pentru Complexul Muzeal Arad. Dacă sunt intervenții? 
 
 

Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de atribuire a contractelor de 

delegare a gestiunii Serviciului public de transport județean de persoane prin curse regulate, 
în aria de competență teritorială a județului Arad – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de 

atribuire a contractelor de delegare a gestiunii Serviciului public de transport județean de 
persoane prin curse regulate, în aria de competență teritorială a județului Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
 

Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 

Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară de Transport Public Arad – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 5. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. Dacă sunt intervenții? 
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Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 

Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 6. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad. Dacă sunt intervenții? 

 
 

Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 

Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a Acționarilor la 
S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 17/20 februarie 2023 – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 7. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală 
Extraordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 17/20 februarie 
2023. Dacă sunt intervenții?  

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind avizarea modificării Regulamentului Serviciului public de 

alimentare cu apă și canalizare din aria de competență a unităților administrativ-teritoriale 
membre ale Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – inițiativa 
președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 8. Proiect de hotărâre privind avizarea modificării 

Regulamentului Serviciului public de alimentare cu apă și canalizare din aria de competență 
a unităților administrativ-teritoriale membre ale Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă 
Canalizare Județul Arad. Dacă aveți intervenții?  

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 

445/29.11.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de fezabilitate 
(S.F.), pentru obiectivul de investiții „Refacere cale de rulare Alfa (TWY A)” la Aeroportul Arad 
și participarea Județului Arad la cofinanțarea investiției – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 9. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 

Județean Arad nr. 445/29.11.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Studiu de fezabilitate (S.F.), pentru obiectivul de investiții „Refacere cale de rulare Alfa     
(TWY A)” la Aeroportul Arad și participarea Județului Arad la cofinanțarea investiției – inițiativa 
președintelui. Dacă sunt intervenții? 

 
Am spus că retragem punctul 10. Trecem la 11. 
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Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 

Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții 
„Punerea în valoare a obiectivului Cuptor Zimbru, comuna Gurahonț” – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, 

faza Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de 
investiții „Punerea în valoare a obiectivului Cuptor Zimbru, comuna Gurahonț” – inițiativa 
președintelui. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind concesionarea prin atribuire directă a suprafeței de 231.409 

mp teren către S.C. Aeroportul Arad S.A. – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind concesionarea prin atribuire directă a 

suprafeței de 231.409 mp teren către S.C. Aeroportul Arad S.A. Dacă sunt intervenții?  
  
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spațiu în suprafață de 73,50 mp 

din imobilul înscris în C.F. nr. 301566 Arad, aflat în domeniul public al județului Arad – inițiativa 
președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spațiu în suprafață 

de 73,50 mp din imobilul înscris în C.F. nr. 301566 Arad, aflat în domeniul public al județului 
Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită către Agenția pentru Dezvoltare 

Regională a Regiunii Vest a unui spațiu în suprafață de 91,50 mp din imobilul înscris în C.F. 
nr. 301566 Arad, aflat în domeniul public al județului Arad – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită către Agenția 

pentru Dezvoltare Regională a Regiunii Vest a unui spațiu în suprafață de 91,50 mp din 
imobilul înscris în C.F. nr. 301566 Arad, aflat în domeniul public al județului Arad. Dacă sunt 
intervenții? 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei Contractului de închiriere nr. 

2.266/6.878/2017 încheiat între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. 
Cafe+Co Timișoara S.R.L. – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei Contractului 

de închiriere nr. 2.266/6.878/2017 încheiat între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul 
Arad și S.C. Cafe+Co Timișoara S.R.L. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
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Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei Ghioroc de 

trecere din domeniul public al comunei Ghioroc în domeniul public al județului Arad a unor 
imobile – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei 

Ghioroc de trecere din domeniul public al comunei Ghioroc în domeniul public al județului 
Arad a unor imobile. Dacă sunt intervenții? 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al Județului Arad 

aferent drumurilor județene – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Vă spuneam că aici trebuie să modificăm Anexa 3. Datorită 

amendamentului depus de domnul Luca, va trebui să eliminăm din tabel DJ 708D. Dacă sunt 
intervenții?  

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului de uz și a dreptului de servitute de 

trecere pentru utilități asupra unor terenuri proprietate publică a județului Arad – inițiativa 
președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului de uz și a dreptului de 

servitute de trecere pentru utilități asupra unor terenuri proprietate publică a județului Arad. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 302/20.12.2013 privind actualizarea situației suprafețelor de teren din 
domeniul public și privat al Județului Arad, aferente serviciilor publice de alimentare cu apă 
și canalizare și abrogarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 44/25.02.2005 – inițiativa 
președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și nr. 2 la 

Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 302/20.12.2013 privind actualizarea situației 
suprafețelor de teren din domeniul public și privat al Județului Arad, aferente serviciilor publice 
de alimentare cu apă și canalizare și abrogarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
44/25.02.2005. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad 

nr. 350/28.09.2022 privind aprobarea taxelor județene pentru activitatea de amenajare a 
teritoriului, urbanism și autorizarea lucrărilor de construcții pentru anul 2023 – inițiativa 
președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Județean Arad nr. 350/28.09.2022 privind aprobarea taxelor județene pentru activitatea de 
amenajare a teritoriului, urbanism și autorizarea lucrărilor de construcții pentru anul 2023. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad 

nr. 16/09.01.2023 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului 
județean pe anul 2023 precum și a sumelor estimate pentru anii 2024-2026 – inițiativa 
președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: La proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Județean Arad nr. 16/09.01.2023 privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la 
dispoziția consiliului județean pe anul 2023 precum și a sumelor estimate pentru anii 2024-
2026, avem un amendament. Între-timp, de când am făcut ordinea de zi, am mai primit o 
solicitare din partea comunei Zimandu..., în care, dânșii cer, realocarea sumei de 230 mii lei 
de la obiectivul de investiții „Rețea canalizare menajeră localitatea Zimand Cuz, extindere 
rețea canalizare Zimandu Nou”, la un obiectiv nou de investiții și anume „Aducțiune apă 
Livada – Zimand Cuz”, potrivit solicitării Comunei Zimandu Nou, prin adresa nr. 488 din 
26.01.2023. Dacă sunt intervenții pe amendament? Dacă sunt intervenții pe punctul cu 
amendamentul inclus? Dacă nu sunt, trecem la următorul punct. 

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți 

pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2023 – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al 

anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2023, în care 
vă propun, aprobarea alocării sumei de 5.000 mii lei pentru cofinanțarea proiectului 
„Modernizare rețea rutieră în zona de nord a Județului Arad” finanțat din fonduri externe 
nerambursabile prin Programul Operațional Asistență Tehnică 2014-2020. Dacă sunt 
intervenții pe amendament prima dată? Dacă nu, dacă sunt intervenții pe punctul cu 
amendamentul inclus?  

Dl Anghel Răzvan: Da. Răzvan Anghel. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Anghel!  
Dl Anghel Răzvan: Aici am cerut câteva oferte, așa prin sondaj și din nou, problema 

noastră, prețurile sunt foarte mari. Am cerut la niște licențe software, la calculatoare, prețurile 
sunt uriașe, adică nesustenabile pe piață și asta ne pune semnul întrebării pe toată suma 
repartizară. 

Dl Cionca Iustin: Atât? 
Dl Anghel Răzvan: Nu există...,  
Dl Cionca Iustin: Atât? 
Dl Anghel Răzvan: Da. Nu există nicio firmă care să poată susține pe o piață liberă 

aceste prețuri, cu excepția ofertelor de la Spitalul Județean. 
Dl Cionca Iustin: Vă dau..., doamna director economic să vă dea explicații. Vă rog, 

doamna Ribovici! 
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Dna Ribovici Gheorghina: V-am comunicat la solicitarea din comisie, care ați avut-o la 
prima comisie, la licența AnyDesk, cea cu 7 mii, v-am dat oferta de preț..., ofertele de preț pe 
care le-am primit de la Spital. Dacă Spitalul este în online, îl rog să intervină pentru a justifica 
valoarea estimată a acestei licențe. La fiecare obiectiv de investiție propus în această anexă 
a excedentului avem valori estimate..., încă o dată, sunt valori estimate, conform ofertelor de 
preț pe care, fiecare instituție din subordine sau aparatul propriu le-a identificat, le-a găsit pe 
piață, pe site-uri, de la furnizori..., într-adevăr sunt niște valori estimate, dar aceea nu 
înseamnă că se vor cumpăra la prețurile respective.  

Dl Anghel Răzvan: Am înțeles, dar la calculatoare, probabil dacă este suma mică, nu 
trebuie făcută licitație..., (neinteligibil). 

Dna Ribovici Gheorghina: Dar nu..., se cumulează, nu este în funcție de valoarea 
estimată, de felul achiziției. Nu se face o achiziție directă cu 7 mii de lei, cel puțin la Spital, 
dacă la asta vă referiți. În funcție de necesitate se face valoarea estimată. Și sunt convinsă 
că toate procedurile..., 99% din procedurile de la Spital nu sunt pe achiziție directă. Dar încă 
o dată, dacă Spitalul este în online cu privire la această licență AnyDesk, mai multe detalii..., 

Dl Anghel Răzvan: Nu este vorba doar de licență. Și calculatoarele mi se par enorm de 
scumpe. Nici unul dintre dumneavoastră nu ar cumpăra cu calculator cu 8 mii de lei dacă el 
valorează pe piață 5 mii de lei. Adică numai la Spitalul Județean..., 

Dna Ribovici Gheorghina: Depinde de configurația calculatorului. 
Dl Anghel Răzvan: Exact aceeași configurație! Adică un adaos mediu pe IT de 50% nu 

există în România, cu excepția Spitalului Județean. 
Dna Ribovici Gheorghina: Îmi susțin...,   
Dl Anghel Răzvan: Orice furnizor care ar încerca să vândă la preuțurile din oferta aceea, 

ar da faliment în 6 luni pe o piață liberă. Asta înseamnă că probabil piața nu este liberă sau 
că cei de la Achiziții de la Spitalul Județean..., 

Dl Cionca Iustin: Numai un pic! 
Dl Anghel Răzvan: Da. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Anghel! Care este propunerea dumneavoastră? Ce să facem? 

Să scoatem din lista de investiții banii care i-am alocat pe motiv că au venit oferte foarte mari? 
Dl Anghel Răzvan: Nu. Nu. Să faceți training cu oamenii și să caute prețuri mai bune. 

Piața este uriașă. 
Dl Cionca Iustin: Am înțeles. Dar acuma, eu vă rog și pe dumneavoastră, dacă știți firme 

cu prețuri mai mici, îndrumații să meargă acolo. Știți foarte bine că licitația presupune prețul 
cel mai mic. 

Dl Anghel Răzvan: Știu. 
Dl Cionca Iustin: Dacă doriți, puteți face un amendament, retragem banii până când vin 

cu alte oferte, dar noi discutăm acuma de lista cu toate proiectele. Nu pot să resping tot 
punctul acesta pentru că avem oferta..., 

Dl Anghel Răzvan: Erau doar niște exemple, vom mai verifica și alte prețuri. Noi oricum 
vom vota împotrivă aici pentru că este inclus și totemul de la Moneasa, unde noi ne-am abținut 
și nu se poate vota pe capitole, deci vom vota împotrivă. Am dat doar niște exemple. 

Dl Cionca Iustin: Bun. Deci dumneavoastră vă abțineți sau votați împotriva acestui 
punct, doar ne-ați sesizat, nu solicitați un amendament sau un vot împotrivă. 

Dl Anghel Răzvan: Bineînțeles că solicit vot împotrivă. (Neinteligibil)..., crede că nu poți 
da 8 mii de lei pe un cod de calculator care..., (neinteligibil). 

Dl Cionca Iustin: Eu nu știu..., domnul Anghel! 
Dl Anghel Răzvan: Da.  
Dl Cionca Iustin: Noi ne înțelegem așa de bine, mai puțin la subiectul acesta. Ce este 

așa de greu să înțelegeți că sunt niște sume estimative și că în interiorul acestor sume, poate 
să vină oricine cu un preț mult mai mic și noi suntem obligați să semnăm contractul cu prețul 



19 

 

cel mai mic, în condiții tehnice identice! Dumneavoastră tot încercați să ne spuneți că toate 
ofertele sunt umflate, da? 

Dl Anghel Răzvan: Păi nu încerc, asta se întâmplă! 
Dl Cionca Iustin: Dar nu este treaba noastră, a Consiliului Județean. Sunt niște firme 

care vin cu ofertele acestea și niște firme care participă la licitație. Eu pot să zic da, aveți 
dreptate! În general, am ajuns la situația în care vin la jumătate de preț. Dar nu pot eu să vin 
să spun cuiva: domnule, schimbă-ți oferta! 

Dl Anghel Răzvan: Am înțeles asta! 
Dl Cionca Iustin: Noi cerem oferta publică, cine vrea depune, cine nu, nu depune. Dar 

asta nu înseamnă că nu poate participa la licitație! Ce ar fi să stau până când vrea să vină 
firma aia de care ziceți dumneavoastră să îmi depun oferta! Dar dacă nu vine? Înțelegeți? 

Dl Anghel Răzvan: Da. Păi mă duc și caut ...,(neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Aici nu ne înțelegem nici cu domnul Luca, nici cu dumnevoastră! Noi 

vrem să dăm drumul la o procedură. Dumnevoastră, de fiecare dată sesizați că anumite 
aspecte ar putea fi reduse. Da, se va întâmpla la licitație, dar noi suntem de multe ori la faza 
D.A.L.I., care este o fază incipientă. Noi nici nu știm de unde vom avea finanțarea aia, nu știm 
pe ce depunem, da? Și fiți singur că cel care finanțează o să aibă grijă să nu fie exagerări. 
Nici pe fonduri europene nu treci chiar așa cu prețurile astea, fără să faci o licitație, care să 
poată să fie verificată din punct de vedere al prețului...,(neinteligibil). 

Dl Anghel Răzvan: Aici este vorba de excedent. 
Dl Cionca Iustin: Cum? 
Dl Anghel Răzvan: Aici este vorba de excedent, nu este vorba de fonduri europene. 
Dl Cionca Iustin: Bun. V-am făcut paralela cu domnul Luca mai devreme, cu celelalte 

investiții. Dacă vreți să vorbin de speța aceasta, Spitalul ne-au făcut niște solicitări. O să mă 
duc să întreb și eu ce calculatoare, de unde au oferta, să vedem despre ce este vorba. 

Dl Anghel Răzvan: Erau doar niște exemple. O să verific mai multe..., 
Dl Cionca Iustin: Chiar vă rog! O să o rog pe doamna director să vă sune să discutați și 

să ne puneți în legătură cu firmele acelea, ca să putem să îi aducem la licitație, că și noi vrem 
să facem economii. 

Dl Anghel Răzvan: Ok. Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Mulțumesc! Dacă mai sunt intervenții? Dacă nu sunt intervenții, trecem 

la proiectele de hotărâre introduse suplimentar pe ordinea de zi.   
     
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare a 

reorganizării Spitalulul Clinic Județean de Urgență Arad – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcții ca urmare a reorganizării Spitalulul Clinic Județean de Urgență Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Arad nr. 280/24.09.2021 privind aprobarea Cererii de finanțare prin Programul Național de 
Investiții „Anghel Saligny” și a devizului general estimativ pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare DJ 572, km 102+500-128+519, Limită Județ Timiș-Lipova” – inițiativa 
președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Județean Arad nr. 280/24.09.2021 privind aprobarea Cererii de finanțare prin 
Programul Național de Investiții „Anghel Saligny” și a devizului general estimativ pentru 
obiectivul de investiții „Modernizare DJ 572, km 102+500-128+519, Limită Județ Timiș-
Lipova”. Dacă sunt intervenții?  

Dacă nu sunt intervenții, votăm și după aceea, dacă aveți intervenții pe Raportul 
doamnei secretar general nr. 3 din 10.01.2023 privind activitatea Comisiei pentru protecția 
copilului, întrucât nu necesită vot, o să vă rog atunci să interveniți, să ne spuneți dacă pe 
materialul care l-ați prmit sunt intervenții, după care, trecem la Diverse. Mulțumesc!  

 
Dna Lupu Silvana: Pentru amendamentele formulate și pentru toate proiectele de pe 

ordinea de zi. Domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: „Pentru” tot. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel!  
Dl Anghel Răzvan-Paul: „Abținere” la 11, „pentru” la amendament, „împotrivă” la 22 cu 

amendamentul inclus și în rest „pentru”. (se face referire la numerotarea inițială a proiectelor 
de hotărâre înscrise pe ordinea de zi).  

Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Blaga!  
Dl Blaga Bogdan-Marius: Nu particip la vot la punctele 3, 11 și 22, la restul sunt „pentru”. 

(se face referire la numerotarea inițială a proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi). 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha!  
Dl Borha Gheorghe-Vasile: Nu particip la 6, 7, 8, 19 și 22, restul „pentru” cu tot cu 

amendamente. (se face referire la numerotarea inițială a proiectelor de hotărâre înscrise pe 
ordinea de zi). 

Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga!  
Dl Bozga Doru: „Pentru” la tot. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni!  
Dl Bőlőni Győrgy: Particip la toate punctele din ordinea de zi „pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău!  
Dl Budău Ruben: „Pentru” la amendamente, „pentru” la toate celelalte puncte. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc!  
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar!  
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan!  
Dna Crișan Corina-Anka: Cu mențiunea pe care am făcut-o anterior de neparticipare la 

vot, în rest „pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan!  
Dl Crișan Ioan: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnișoara Dinga!  
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca!  
Dl Luca Samuel: „Abținere” la 11, „pentru” la amendament și „împotrivă” la proiectul cu 

amendamentul inclus, „pentru” la celelalte. (se face referire la numerotarea inițială a 
proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi).  

Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Lucaci!  
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Dl Lucaci Cornel-Ștefan: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! Doamna Naghi!  
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru” la toate.  
Dna Lupu Silvana: Doamna Onescu! 
Dna Onescu Irina: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! Cum votați, domnul Orza? Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana! 
Dna Pop Ioana-Alina: „Abținere” la punctul 11, „pentru” amendament, „împotrivă” la 22 

cu amendament inclus și „pentru” la toate celelalte. (se face referire la numerotarea inițială a 
proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi). 

Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan!  
Dl Remețan Florin: „Pentru” toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan!  
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca!  
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș!  
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon!  
Dl Tripon Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Abținere” la punctul 11, „pentru” amendament, „împotrivă” la 

punctul 22 cu amendamentul inclus, „pentru” toate celelalte puncte. (se face referire la 
numerotarea inițială a proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi). 

Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel!  
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! Domnul Orza! Mulțumesc! 

 
 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței 

ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 9 ianuarie 2023 – inițiativa președintelui. 30 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel 
- vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. 
Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 20/2023 



22 

 

privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Județean 
Arad din data de 9 ianuarie 2023.   

 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul de specialitate 

al Consiliului Județean Arad – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 21/2023 
privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean 
Arad. 

 
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru Complexul Muzeal Arad 

– inițiativa președintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Borha Gheorghe-Vasile, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. 
Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 22/2023 
privind aprobarea statului de funcții pentru Complexul Muzeal Arad. 

 
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de atribuire a contractelor de 

delegare a gestiunii Serviciului public de transport județean de persoane prin curse regulate, 
în aria de competență teritorială a județului Arad – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. 
Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 23/2023 
privind aprobarea documentației de atribuire a contractelor de delegare a gestiunii Serviciului 
public de transport județean de persoane prin curse regulate, în aria de competență teritorială 
a județului Arad. 
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5.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 
Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară de Transport Public Arad – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, 
Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 24/2023 
privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale 
Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport 
Public Arad. 

 
6.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 

Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – inițiativa președintelui. 29 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 25/2023 
privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale 
Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă 
Canalizare Județul Arad. 
 

7.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 
Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a Acționarilor la 
S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 17/20 februarie 2023 – inițiativa președintelui. 
29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, 
Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 26/2023 
privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale 
Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă 
Arad S.A. din data de 17/20 februarie 2023. 
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8.Proiect de hotărâre privind avizarea modificării Regulamentului Serviciului public de 

alimentare cu apă și canalizare din aria de competență a unităților administrativ-teritoriale 
membre ale Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – inițiativa 
președintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. 
Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 27/2023 
privind avizarea modificării Regulamentului Serviciului public de alimentare cu apă și 
canalizare din aria de competență a unităților administrativ-teritoriale membre ale Asociației 
de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad. 

 
9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 

445/29.11.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de fezabilitate 
(S.F.), pentru obiectivul de investiții „Refacere cale de rulare Alfa (TWY A)” la Aeroportul Arad 
și participarea Județului Arad la cofinanțarea investiției – inițiativa președintelui. 30 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. 
Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 28/2023 
pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 445/29.11.2022 privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de fezabilitate (S.F.), pentru obiectivul de investiții 
„Refacere cale de rulare Alfa (TWY A)” la Aeroportul Arad și participarea Județului Arad la 
cofinanțarea investiției. 
 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții 
„Punerea în valoare a obiectivului Cuptor Zimbru, comuna Gurahonț” – inițiativa președintelui. 
25 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. 4 
Abțineri (Anghel Răzvan-Paul, Luca Samuel, Pop Ioana-Alina și Țole Daniel-Ioan).  
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 29/2023 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație de avizare a lucrărilor 
de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții „Punerea în valoare a obiectivului 
Cuptor Zimbru, comuna Gurahonț”. 

 
11.Proiect de hotărâre privind concesionarea prin atribuire directă a suprafeței de 

231.409 mp teren către S.C. Aeroportul Arad S.A. – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. 
Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 30/2023 
privind concesionarea prin atribuire directă a suprafeței de 231.409 mp teren către S.C. 
Aeroportul Arad S.A. 

 
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spațiu în suprafață de 73,50 mp 

din imobilul înscris în C.F. nr. 301566 Arad, aflat în domeniul public al județului Arad – inițiativa 
președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 31/2023 
privind aprobarea închirierii unui spațiu în suprafață de 73,50 mp din imobilul înscris în C.F. 
nr. 301566 Arad, aflat în domeniul public al județului Arad. 

 
13.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită către Agenția pentru Dezvoltare 

Regională a Regiunii Vest a unui spațiu în suprafață de 91,50 mp din imobilul înscris în C.F. 
nr. 301566 Arad, aflat în domeniul public al județului Arad – inițiativa președintelui. 30 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. 
Abțineri: -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 32/2023 
privind darea în folosință gratuită către Agenția pentru Dezvoltare Regională a Regiunii Vest 
a unui spațiu în suprafață de 91,50 mp din imobilul înscris în C.F. nr. 301566 Arad, aflat în 
domeniul public al județului Arad. 

 
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei Contractului de închiriere nr. 

2.266/6.878/2017 încheiat între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. 
Cafe+Co Timișoara S.R.L. – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 33/2023 
privind aprobarea prelungirii duratei Contractului de închiriere nr. 2.266/6.878/2017 încheiat 
între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. Cafe+Co Timișoara S.R.L. 

 
15.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei Ghioroc de 

trecere din domeniul public al comunei Ghioroc în domeniul public al județului Arad a unor 
imobile – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 34/2023 
privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei Ghioroc de trecere din domeniul public al 
comunei Ghioroc în domeniul public al județului Arad a unor imobile. 

 
16.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al Județului Arad 

aferent drumurilor județene – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 35/2023 
privind aprobarea majorării patrimoniului public al Județului Arad aferent drumurilor județene. 

 
17.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului de uz și a dreptului de servitute de 

trecere pentru utilități asupra unor terenuri proprietate publică a județului Arad – inițiativa 
președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 36/2023 
privind constituirea dreptului de uz și a dreptului de servitute de trecere pentru utilități asupra 
unor terenuri proprietate publică a județului Arad. 

 
18.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 302/20.12.2013 privind actualizarea situației suprafețelor de teren din 
domeniul public și privat al Județului Arad, aferente serviciilor publice de alimentare cu apă 
și canalizare și abrogarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 44/25.02.2005 – inițiativa 
președintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. 
Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 37/2023 
pentru modificarea Anexelor nr. 1 și nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 
302/20.12.2013 privind actualizarea situației suprafețelor de teren din domeniul public și 
privat al Județului Arad, aferente serviciilor publice de alimentare cu apă și canalizare și 
abrogarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 44/25.02.2005. 

 
19.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Arad nr. 350/28.09.2022 privind aprobarea taxelor județene pentru activitatea de amenajare 
a teritoriului, urbanism și autorizarea lucrărilor de construcții pentru anul 2023 – inițiativa 
președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca 
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Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 38/2023 
pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 350/28.09.2022 privind 
aprobarea taxelor județene pentru activitatea de amenajare a teritoriului, urbanism și 
autorizarea lucrărilor de construcții pentru anul 2023. 

 
Amendament la punctul 20, proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 16/09.01.2023 privind repartizarea pe unități 
administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2023 precum și a sumelor 
estimate pentru anii 2024-2026. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
20.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Arad nr. 16/09.01.2023 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului 
județean pe anul 2023 precum și a sumelor estimate pentru anii 2024-2026 – inițiativa 
președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 39/2023 
pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 16/09.01.2023 privind 
repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din 
impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2023 precum și 
a sumelor estimate pentru anii 2024-2026. 

 
Amendament la punctul 21, proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării 

excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare 
în anul 2023. 27 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, 
Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan 
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Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri:-. 

 
21.Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor 

precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2023 – inițiativa 
președintelui. 23 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 4 voturi Împotrivă (Anghel Răzvan-
Paul, Luca Samuel, Pop Ioana-Alina și Țole Daniel-Ioan). Abțineri:-. 
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 40/2023 
privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea 
cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2023. 

 
22.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare 

a reorganizării Spitalulul Clinic Județean de Urgență Arad – inițiativa președintelui. 30 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. 
Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 41/2023 
privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare a reorganizării Spitalulul 
Clinic Județean de Urgență Arad. 

 
23.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Arad nr. 280/24.09.2021 privind aprobarea Cererii de finanțare prin Programul Național de 
Investiții „Anghel Saligny” și a devizului general estimativ pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare DJ 572, km 102+500-128+519, Limită Județ Timiș-Lipova” – inițiativa 
președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Împotrivă: -. Abțineri: -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 42/2023 
pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 280/24.09.2021 
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privind aprobarea Cererii de finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel Saligny” 
și a devizului general estimativ pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 572, km 
102+500-128+519, Limită Județ Timiș-Lipova”. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Da. Dacă sunt intervenții pe Raport?  
 
Diverse 
 
Dl Cionca Iustin: Dacă nu sunt, cine dorește să se înscrie la Diverse? 
Dl Luca Samuel: Luca. 
Dl Cionca Iustin: Altcineva? Bun. Nu mai dorește nimeni înțeleg. Vă rog, domnul Luca! 
Dl Luca Samuel: Domnule președinte, la ședința din 9 ianuarie, deci acum aproape trei 

săptămâni, ni s-a promis că în două săptămâni va fi executată semnalizarea circulației pe DJ 
792C Buteni-Pâncota de către reprezentantul constructorului. Vreau să vă reamintesc, căci 
conform Contractului, aceste lucrări trebuiau făcute deja, partea de siguranță a circulației 
întreținută în timpul lucrărilor, de asemenea vă reamintesc că opt oameni au ajuns la spital, 
posibil și din cauza aceasta. Întrebarea mea este dacă s-au realizat aceste indicatoare 
promise în plenul Consiliului Județean?   

Dl Cionca Iustin: Înainte de a-i da cuvântul domnului director general, vreau să vă 
corectez, nu posibil și din cauza aceasta, citiți concluziile poliției, da? Condiții de viteză 
neadaptate la condițiile meteorologice sau ceva în genul acesta și acuma, domnul director 
general, vă rog să răspundeți la partea cu indicatoarele. 

Dl Ciubotaru Răzvan: O parte din indicatoare au fost montate, cealaltă parte au fost 
comandate, dar urmează să fie montate. 

Dl Luca Samuel: Eu am fost pe traseu, sunt vreo șase indicatoare în plus față de șase 
dinainte pe 30 de km. 

Dl Ciubotaru Răzvan: Da, și am mai comandat un set de indicatoare. Știți că am depus 
la Poliția Rutieră o îmbunătățire, în sensul reducerii vitezei în mai multe curbe, am primit 
acceptul Poliției Rutiere și li s-a transmis din nou și practic au trebuit să facă o comandă în 
plus. 

Dl Luca Samuel: Eu am înțeles. Vorbeam de cele în zonele de curbe foarte periculoase. 
Ni s-a promis, avem înregistrarea, două săptămâni. Chiar nu putem să obligăm acest 
constructor să își facă treaba, să facă ceea ce a..., (neinteligibil)? 

Dl Ciubotaru Răzvan: O să mai luăm legătura cu constructorul și..., 
Dl Luca Samuel: Suntem până la urmă 33 de consilieri județeni și domnul președinte 

administrator executiv al județului și chiar nu putem face nimic? Adică..., este vorba de 
siguranța arădenilor! Pentru mine este foarte important. Și de asemenea aș cere și punct de 
vedere juridic pe marginea contractului, vă rog, pentru..., pe articolul 22, pe siguranța 
circulației. Domnule președinte! Putem face ceva în acest sens? Se tergiversează de atâta 
timp. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Luca, nu știu. Numai dacă mă duc eu să pun două indicatoare 
acolo. Altceva nu știu ce putem face că s-a dat o lege prin care s-a prelungit termenul de 
execuție și i-a repus în termene pe toți constructorii. Din punctul meu de vedere drumul acesta 
trebuia să fie deja recepționat și să închidem proiectul. Nu eu decid, noi punem în executare 
legile care se dau. O să verific contractul..., 

Dl Luca Samuel: Haideți să punem și contractul. 
Dl Cionca Iustin: Încă o dată! O să verific contractul să vedem ce obligații aveau și să 

știți că data trecută, deși eu..., știți că am plecat de la ședință și am lăsat aici un înlocuitor, 
contructorul a zis..., i-am citit declarația în presă, că unele sunt obligațiile pe timpul șantierului 



31 

 

și altele sunt obligațiile la finalul contractului. O să vedem dacă aveți dreptate, pentru că până 
la urmă și pe noi ne interesează să fie puse indicatoarele pentru cei care respectă legea. 
Acuma, fie vorba între noi, să știți că nu prea îi interesează pe mulți indicatoarele acelea și 
faptul că montăm indicatoarele, nu înseamnă că o să și le respecte cei care participă la trafic. 
Dar este datoria noastră să punem indicatoare. 

Dl Luca Samuel: Aștept un punct de vedere din partea domnului director de la Juridic 
pe marginea articolului 22, vă rog. 

Dl Cionca Iustin: Doamna Silvana Lupu o să vă transmită. Bine? 
Dl Luca Samuel: Vă mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Nu aveți pentru ce! Eu vă mulțumesc! Dacă mai sunt intervenții? Dacă 

nu mai sunt, vă doresc o zi frumoasă, probabil că o să ne vedem marți la ora 09:00, cu cei 
care doriți pe dezbatere și la ora 11:00 cu ședința de Consiliu. Domnul Remețan, dacă mai 
sunteți? 

Dl Remețan Florin: Deocamdată nu. Mulțumesc frumos! 
Dl Cionca Iustin: Nu, nu, nu. Eu cred că mai sunteți printre noi. Deci domnul Remețan, 

voiam să vă comunic că..., 
Dl Remețan Florin: Da. 
Dl Cionca Iustin:..., se lucrează, trebuie făcute proiecte pentru Republica Moldova și 

rezolvăm problema. 
Dl Remețan Florin: Bun. Aștept cu interes!    
Dl Cionca Iustin: Bine.  
Dl Remețan Florin: Vă susțin. Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Bine. Luați legătura cu doamna Ribovici pentru că dânsa va avea toate 

informațiile. 
 
     
 

 
       Președinte,    Secretar General al Județului, 
     Iustin Cionca        Silvana Lupu 
 
 
 
               Întocmit, 
                               Patricia Popa 


